

HEALTH, SAFETY & ENVIRONMENT POLICY

East & West International Group (EWIG) is a leading international real estate group committed to deliver the superior quality real estate products & services to its valued customers.

EWIG has established, implemented, maintaining and continually improving HSEMS in accordance with ISO 14001:2015 and ISO 45001:2018 International Standards.

We assert our commitment to:

1. Meet legal, regulatory & other applicable HSE requirements.
2. Establish & achieve SMART HSE Objectives.
3. Provide safe and healthy workplace while conducting its work activities in a manner that protects the environment.
4. Provide good living & work environment to our building occupants / tenants, EWIG Staff and other interested parties through Safe System of Work.
5. Prevent ill health and Injury by controlling the HSE risks, resulting from our operations & business activates in consultation and participation of employees.
6. Minimize negative impact on the environment by prevention of pollution and conservation of natural resources.
7. Ensure proper implementation of waste management processes across EWIG Buildings.
8. Prevent & eliminate HSE Hazards by implementing effectively 'Corporate Risk Management Policies and Procedures'.
9. Create HSE awareness and training to all EWIG staff and interested parties.
10. Monitor, Measure & Continually Improve HSE Performance.

General Manager
East&West
INTERNATIONAL GROUP

Version-R0
Dated: 09-09-2024

سياسة الصحة والسلامة والبيئة

مجموعة الشرق والغرب العالمية (EWIG) هي مجموعة عقارية عالمية رائدة ملتزمة بتقديم خدمات عقارية عالية الجودة لعملائها الكرام.

لقد أنشأت مجموعة الشرق و الغرب العالمية ونفذت وحافظت على نظام إدارة الصحة والسلامة البيئة وتحسينه باستمرار وفقاً للمعايير الدولية ISO 14001:2015 و ISO 45001:2018.

نؤكد التزامنا بما يلي:

1. تلبية المتطلبات القانونية والتنظيمية وغيرها من متطلبات الصحة والسلامة والبيئة المعمول بها.
2. وضع وتحقيق أهداف الصحة والسلامة والبيئة الذكية.
3. توفير مكان عمل آمن وصحي أثناء ممارسة أنشطة العمل بطريقة تحمي البيئة.
4. توفير بيئة عمل ومعيشة جيدة لشاغلي المبنى / المستأجرين وموظفي مجموعة الشرق و الغرب العالمية والأطراف المهتمة الأخرى من خلال نظام العمل الآمن.
5. الوقاية من سوء الصحة والإصابة من خلال التحكم في مخاطر الصحة والسلامة والبيئة الناتجة عن عملياتنا وأنشطة الأعمال بالتشاور ومشاركة الموظفين.
6. تقليل التأثير السلبي على البيئة من خلال منع التلوث والحفاظ على الموارد الطبيعية.
7. ضمان التنفيذ السليم لعمليات إدارة النفايات في جميع مباني EWIG.
8. منع وإزالة مخاطر الصحة والسلامة والبيئة من خلال تنفيذ "سياسات وإجراءات إدارة المخاطر المؤسسية" بشكل فعال.
9. خلق الوعي بالصحة والسلامة والبيئة والتدريب عليها لجميع موظفي EWIG والأطراف المهتمة.
10. مراقبة وقياس وتحسين أداء الصحة والسلامة والبيئة بشكل مستمر.

East&West
INTERNATIONAL GROUP
مجموعة الشرق والغرب العالمية - شركة الشخص الواحد ذ.م.م
East & West International Group-Sole Proprietorship L.L.C.
Tel: 02 - 8130000, Dubai Dr. - 04-2456666, Fax: 02 4455661
P.O. Box: 52444, Abu Dhabi - U.A.E | ST NO: 003

المدير العام
East&West
INTERNATIONAL GROUP

إصدار رقم R0
التاريخ: 2024/09/09